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Vi har mottatt svar på vår søknad om midlar via integreringsprosjektet «Rom for møte» og i den forbindelse har vi
nokon spørsmål vi håper du kan svare på.
 
Vil potten for utdeling i 2018 neste år være større? I det tidelegare prosjektinformasjonen ble opplyst om at det
var tildelt ein million kroner til prosjektet for desse tor årene. Dette ble tolka av oss som at det var denne summen
som skulle fordeles på biblioteka. Vi blei skuffa over å finne at det var ein langt mindre sum som skulle fordeles.
Det blei informert om at vi kunne søke om midlar for opptil 40.000. Hadde mogeligheit for tildeling vært større
dersom vi hadde søkt om mindre, tatt i betraktning at fordelingsummen blei mindre vi hadde trudd?
 
Vi ønskjer også meir informasjon om kriteriene for utveljing av dei aktuelle kommunane, og ein grunngjeving på
korfor Fusa ikkje nådde opp. Vi håpet vi hadde ein søknad som passet vel til utlysingen, men tar gjerne imot råd
om eventuelle forbetringar.  
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